
 
TOUR CODE: CTWROM/ROM09 

9天 6晚意大利精选之旅 
（罗马/比萨/佛罗伦斯/威尼斯/维罗纳/米兰/卢加若胡） 

 
第一天  吉隆坡 / 罗马 
齐集于吉隆坡雪邦国际机场，乘搭国际航班飞往意大利首都-罗马。 
 
第二天  罗马-梵蒂冈         （午/晚餐） 
罗马是历史悠久的名城，多少人梦寐以求，希望一睹其风采。今天开始市区观光游览，先到世界其中一个最小的
国家之一-梵蒂冈，继续游览世界最大的教堂-圣彼得大教堂。接着再往建于公元八十年代，现保存极完整的斗
兽场，壮严宏伟的古罗马废墟及著名的德维雷喷泉，但见泉石重叠有致，刻有形形式式的神话人物，团员可在此
投下铜钱，许个愿望，据说可带来好运。然后到西班牙石阶，漫步于周围的商店，橱窗陈列尽是意大利的高级时
装。 
 

第三天  罗马-比萨-布拉多        （早/午/晚餐） 
今天您将去探索奇迹广场以及欧洲最佳教堂建筑群之一，包括闻名于世的比萨斜塔和全用白色云石建造的比萨大
教堂及受洗堂。接着乘车前往文艺复兴发源地-佛罗伦斯。晚间送往布拉多入住酒店。 
 
第四天  布拉多-佛罗伦斯-威尼斯       （早/午/晚餐） 
早餐后，在米开朗基罗广场瞻仰著名的大卫塑像，在此也可观赏佛罗伦斯优美的城市风光。续而徒步游览繁华圣

母堂，天堂门，老桥，乌菲兹美术馆，西诺约里亚广场，圣十字教堂等，让您在偌大的室外博物馆中，亲身体验

文艺复兴时大师们的杰作。离开佛罗伦斯，北上游览另一个意大利著名的城市-水乡威尼斯。 

 

第五天  威尼斯-贡渡拉        （早/午/晚餐） 

今天，您将乘搭水上德士船游览水乡威尼斯，它的风光明媚乃是世界独特的水乡城市，川行纵横交错的运河。抵

达圣马可广场。徒步游览著名的叹息桥，总督府，圣马可大教堂，大运河，丽都桥等。之后，参观威尼斯玻璃制

造厂，亲身体验玻璃制造过程，威尼斯的玻璃制造已在 21世纪开始闻名世界。接着乘搭贡渡拉穿梭在由无数运河

交错而成的威尼斯水乡中。 

 

第六天  威尼斯-维罗纳-米兰       （早/午/晚餐） 
早餐后，驱车前往莎士比亚爱情故事罗密欧与朱丽叶的发源地-维罗纳。游览朱丽叶铜像及前往至仍然保存极为

完整的竞技场。续前往意大利最重要的工业及服饰设计中心-米兰。抵达后，游览市区著名的史佛萨古堡，斯卡

拉歌剧院，哥德式大教堂等景点或可到购物区选购名牌时装和手袋。 

 

第七天  米兰-卢加诺-米兰        （早/午/晚餐） 

今天，我们过境到瑞士最南端的城市-卢加诺。卢加诺地形是标准的背山面湖，整个城市滨临卢加诺湖而建，正

对面即为圣萨尔瓦多山。抵达后，瑞士湖边美丽的卢加诺市，您可以一览令人心旷神怡的湖光山色。亦可以顺道

购买瑞士名表，瑞士刀，巧克力等等。 

 

第八天  米兰/吉隆坡         （早餐） 

早餐后，送往机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。 

 

第九天  吉隆坡 

抵达吉隆坡，结束您这次难忘的旅程。 

 

 
备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 

 



 
TOUR CODE: CTWROM/ROM09 

9DAY 6NIGHT MONO ITALY HIGHLIGHT 
(ROME/PISA/FLORENCE/VENICE/VERONA/MILAN+LAKE LUGANO) 

 
DAY 01  KUALA LUMPUR/ROME         
Your Europe experience starts with your flight to Rome from KLIA.  
 
DAY 02  ROME-VATICAN CITY        (L/D) 
Arrive in Rome, the capital of Italy, also known as the Eternal City built on Seven Hills. A city orientation includes a 
guided tour to the world smallest sovereign state – Vatican City with its famous St. Peter’s Bascilica, the largest 
church in the world. Continue the tour with the Colosseum, Roman Forum and make a wish at Trevi Fountain before 
proceeding to admire the Spanish Steps. After dinner transfer to hotel for check in.  
 
DAY 03  ROME-PISA-PRATO        (B/L/D) 
This morning, we will continue our journey to Leaning Tower of Pisa – explore the Square of Miracle and to marvel at 
one of the finest ensemble of church buildings which includes the renowned leaning tower. After that, proceed o 
Prato for dinner and hotel check in.  
 
DAY 04  PRATO-FLORENCE-VENICE       (B/L/D) 
After breakfast, we will journey towards the renaissance city, Florence. At Florence, we will explore Michaelangelo 
Square and the famous statue of David where you will have a breathtaking and the most beautiful scenic view of this 
ancient city. Later, we will have a walking tour covering the Duomo and the “Gate of Paradise”, Ponte Vecchio, Uffici 
Museum, Pizza Signoria and Piazza Santa Croce. After that we will continue our journey towards the Adriatic coast 
where the romantic city-on-the-sea, Venice awaits you. 
 
DAY 05  VENICE-GONDOLA RIDE       (B/L/D) 
This morning enjoy yourself by a private water taxi to the floating Venice Island. Commence a walking tour which 
includes the Bridge of Sigh, Doges Place, St. Mark’s Cathedral, Grand Canal and Rialto Bridge. Witness a glass-blower 
demonstrating with it’s ancient art of Murano glass making at Venetian glass-blowing factory. Then enjoy the 
romantic Gondola ride on the Venice River. After lunch, it is free time for your own disposal to explore the lovely city 
in a romantic atmosphere.  
 
DAY 06  VENICE-VERONA-MILAN       (B/L/D) 
After breakfast, we will journey to Verona to view Juliet’s Balcony ( A balcony in a famous scene from Shakespeare’s 
novel entitle “Romeo & Juliet”) and the Roman Arena. After that proceed to the fashion city of Milan – home to the 
Italian fashion gurus. We will have a brief city tour of Milan, which highlights includes the Gothic Duomo, Glass-
Domed, Galleria, La Scala Opera House and spend the rest of time in the bustling center around the Gothic Duomo.  

 
DAY 07  MILAN-LUGANO-MILAN       (B/L/D) 
Today, we will cross the border to Switzerland and enjoy the border excursion to the beautiful lakeside city of 
Lugano, with its traffic free medieval town, bustling with cafes and boutiques. Spend some relaxing time to stroll 
along the lakeside promenade with a magnificent view of Swiss Alps. You may take the opportunity to buy Swiss 
watches, Swiss army knives, chocolates and quality souvenirs in Europe. 
 
DAY 08  MILAN/KUALA LUMPUR       (B) 
After breakfast, transfer to airport for your flight back home. 
 
DAY 09  ARRIVE KUALA LUMPUR 
Arrive home bringing with your beautiful souvenirs and sweet memories of your Europe tour with us.  
 

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 


